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Krobia, dnia 4 listopada 2015 r. 

 

 

                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XIII/2015 

 

                                   z   XIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  26 listopada 2015 r. w ZSOiZ w Krobi     

========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.30 

                   godzina zakończenia:    20.00  

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Listwoń Michał               - Z-ca Burmistrza. 

     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                     

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 

Porządek obrad sesji :   
 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

a) zmiany uchwały Nr XVII/112/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 

2008 r. w sprawie Statutu Gminy Krobia, 

b) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów  za wybitne osiągnięcia 

pozaszkolne,  

c) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego zakładanych                       

i prowadzonych na terenie Gminy Krobia przez inne podmioty niż jednostki 

samorządu terytorialnego i ministrów oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystywania, 

d) zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Śrem w sprawie powierzenia 

Gminie Śrem zadania publicznego związanego z zapewnieniem bezdomnym 

zwierzętom z terenu Gminy Krobia miejsca w schronisku dla zwierząt, 
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e) wprowadzenia na terenie gminy Krobia opłaty targowej oraz określenia 

wysokości dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru, 

f) ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 

wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania, 

g)  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,   

h) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,   

           i)   określenia wzorów formularzy w podatku od nieruchomości,  podatku rolnym 

oraz podatku leśnym,  

           j)    udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu,    

          k)   zmiany Uchwały Nr III/16/2014 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia 29 grudnia 2014 

roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na 

lata 2015 - 2025, 

l)   zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015, 

 

      9. Oświadczenie w sprawie wyrażenia sprzeciwu przeciwko objęciu ochrona złóż  

znajdujących się na terenie południowo – zachodniej Wielkopolski. 

      10.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015.   

      11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      12.  Wolne głosy i wnioski. 

      13.  Zakończenie. 

 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.    

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego 

sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
     Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

     Przewodniczący Rady zgłosił wnioski o zmianę porządku obrad sesji :  

o uzupełnienie porządku obrad o rozpatrzenie projektu Oświadczenia w sprawie wyrażenia 

sprzeciwu przeciwko objęciu ochroną złóż znajdujących się na terenie południowo – 

zachodniej Wielkopolski, jako pkt 9. 

Wniosek przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.                                                                                               

      Porządek sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. Pierwotny 

porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.                                                                                      

       

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XII sesji.    
      Protokół z XII sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych.  
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     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

     Z-ca Burmistrza : skierowano interpelacje radnego R. Olejniczaka do Starostwa 

Powiatowego w Gostyniu w sprawie poszerzenia odcinka drogi w Starej Krobi od szkoły              

w kierunku Domachowa. Do WZDW w Poznaniu skierowano interpelację radnej P. Wajnert 

dot. usunięcia suchych krzewów. Interpelację radnego H. Busza w sprawie remontu drogi 

oraz budowy chodnika w Sułkowicach przekazano do Starostwa Powiatowego w Gostyniu. 

Odpowiadając na zapytanie radnej P. Wajnert dot. zamontowania  wiaty przystankowej przy 

ul. Dworcowej informuję, że przy kolejnych zakupach zostanie tam uruchomiona.    
      
     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

      H. Urbański : mieszkanki ul. Spokojnej w Krobi zawróciły się o zamontowanie progu 

zwalniającego przy placu zabaw dla zabezpieczenia tego odcinka drogi. 

      P. Wejnert : interpelacja dotyczy zastoisk wody na ul. Powstańców Wlkp w Krobi. Sprawę 

nienależycie wykonanego remontu drogi wojewódzkiej 434 na obszarze Krobi poruszałam 

wielokrotnie na różnych szczeblach. Jeszcze przed odbiorem robót w 2013 roku 

interweniowałam u radnego sejmiku wojewódzkiego i posła z sejmowej komisji 

infrastruktury. Mimo to bezrefleksyjnie odebrano remont drogi. Już jako radna w 2014 roku 

ponawiałam interwencje i prośby o naprawę i usunięcie usterek. Za każdym razem 

zapewniano, że w ramach rękojmi zostanie to wykonane. Dochodzę do wniosku, że osoby 

odpowiedzialne za prawidłowe wykonanie tej drogi najwyraźniej są osobami głęboko 

wierzącymi. Prawdopodobnie  oczekiwano cudu samonaprawienia się drogi.  Niestety, co 

również i mnie mocno rozczarowało, cud nie nastąpił - droga sama się nie naprawiła. Co 

gorsza jej stan nawet się pogorszył. Zastoiska wody nadal występują po każdych, nawet 

niewielkich opadach deszczu. Ponieważ w sprawie tej interweniowałam na wszystkich 

niemal szczeblach tj. media, gmina, województwo, Sejm RP proszę o wystąpienie do 

zarządcy drogi z zapytaniem gdzie należy jeszcze napisać, z kim rozmawiać i kogo prosić, 

aby sprawę udało się wreszcie załatwić się pozytywnie.  

      L. Bem : odbyła się akcja zbierania liści na terenie miasta. Czy była ona jednorazowa, czy 

organizowana będzie cyklicznie?  

      Na ulicy Powst. Wlkp montowano sieć światłowodów, po jej realizacji zakładano kostkę                

i w pewnym momencie to przerwano. Czy dalej będzie to kontynuowane, ponieważ 

mieszkańcy oczekiwali, że będzie ona założona na całej długości?  

      D. Szpruta : sprawa dotyczy drogi w Kuczynie, gdzie położono dywanik asfaltowy                   

i kierowcy znacznie przekraczają prędkość. Proszę o założenie progu zwalniającego na tym 

odcinku zwiększyłoby bezpieczeństwo zachowania odpowiedniej prędkości pojazdów oraz 

o oznaczenie jej jako drogi głównej dlatego, że jadący z dróg prosto nie zwracają często na 

pierwszeństwo przejazdu.   

      J. Mikołajczak : na odcinku drogi Grabianowo - Rogowo występują dwa znaczne ubytki                 

w jezdni, co zagraża znacznie bezpieczeństwu osób poruszających się tą drogą. 

      G. Skrobała :  na drodze, która przebiega przed szkołą w Nieparcie gdzie również jest sklep, 

nie ma parkingu, samochody stają po obu stronach drogi. Udało się oznaczyć przejście dla 

pieszych, lecz kierowcy jadący nie zawsze na to zwracają uwagę. Mieszkańcy tej ulicy                      

i nauczycielce zgłaszają potrzebę ograniczenie prędkości na tym odcinku drogi 

przynajmniej do 30 km/h ponieważ ruch pojazdów jest tutaj bardzo duży. Wnioskuję                      

o postawienie na tej drodze znaku z dużym ograniczeniem prędkości. 

      K. Perdon : zapytanie, czy Urząd zna termin rozpoczęcia inwestycji ścieżki Krobia - 

Pudliszki? Teren jest przygotowany, lecz obawiam się ,że inwestycja zostanie rozpoczęta 
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kiedy przyjdą mrozy. Czy macie państwo takie informacje, jeśli nie to proszę o zwrócenie 

się do Powiatu o określenie tego terminu.  

      Ł. Kubiak : 1. Czy Komunalny Związek Gmin Regionu Leszczyńskiego planuje w nowym 

roku zmiany cennika w zakresie odbioru odpadów zarówno tych zmieszanych, jak i 

segregowanych ? 

      2. Wielokrotnie radni poruszali temat budowy zbiornika retencyjnego pomiędzy 

Rokosowem a Pudliszkami. O tym, że inwestycja będzie realizowana wiadomo od dawna, 

lecz proszę o informację, na kiedy określono kolejny termin jej rozpoczęcia?      
   

      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                         

w okresie międzysesyjnym. 

03.11 – w ZSPiG w Krobi odbył się konkurs dla klas gimnazjalnych pod honorowym 

patronatem Burmistrza Krobi pt. „Historia i działalność samorządu ziemi krobskiej”. 

03.11 – wraz z radnymi uczestniczyłem w spotkaniu w Potarzycy dot. analizy systemu 

melioracyjnego na terenie gminy Krobia w kontekście występowania niekorzystnych 

zjawisk atmosferycznych takich jak susza i podtopienia. 

05.11 – wraz z radnym Hieronimem Urbańskim uczestniczyłem w spotkaniu dot. 

konsultacji założeń do Lokalnego Planu Rewitalizacji Gminy Krobia na lata 2015-2022. 

06.11 – uczestniczyłem w szkoleniu w Lesznie organizowanym przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Poznaniu pt. „Procedura uchwalania budżetu, wieloletniej prognozy 

finansowej i ich zmian”. 

06.11 – radny Hieronim Urbański reprezentował Radę Miejską w Krobi w finale 

Powiatowego Konkursu Historycznego, który odbył się w ZSPiG w Krobi.  

10.11 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, które dot. sprawach 

bieżących. 

10.11 – odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy, które dot. spraw 

bieżących. 

11.11 – wraz z radnymi uczestniczyłem w gminnych obchodach Narodowego Święta 

Niepodległości. 

12.11 – radny Hieronim Urbański reprezentował Radę Miejską w Krobi w podsumowaniu 

konkursu literacko-plastycznego „Moja gmina – mój dom”. 

18.11 – uczestniczyłem w uroczystym wręczeniu medali mieszkańcom gminy Krobia z 

okazji 50-lecia pożycia małżeńskiego  

22.11 – na zaproszenie Towarzystwa Śpiewu Harmonia i Liturgicznego Zespołu 

Śpiewaczego w Krobi uczestniczyłem w uroczystości z okazji wspomnienia św. Cecylii – 

patronki śpiewaków. 

23.11 – odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej w celu wydania opinii do projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2016-2025 oraz do projekt 

Uchwały Budżetowej Gminy Krobia na rok 2016. 

24.11 – radny Hieronim Urbański i radna Renata Szulc uczestniczyli w spotkaniu dot. stanu 

melioracji w powiecie gostyńskim. Spotkanie odbyło się w Starostwie Powiatowym                      

w Gostyniu.  
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24.11 - odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi. 

25.11 – w związku z publikacją przez Ministra Środowiska projektu listy kopalin zawartych 

w „Białej Księdze Ochrony Złóż Kopalin”, które będą podlegały prawnej i planistycznej 

ochronie, w dniu 25.11 w Rokosowie uczestniczyłem w spotkaniu, którego celem było 

wypracowanie wspólnego stanowiska lokalnych samorządów, które jednoznacznie 

stwierdza, iż złoża węgla brunatnego na terenie południowo –zachodniej Wielkopolski, 

które podlegać mają przedmiotowej ochronie, powinny zostać nieodwracalnie wyłączone z 

zasobów energetyki konwencjonalnej. Organizatorem tego spotkania był: Burmistrz Krobi, 

Starosta Gostyński oraz Stowarzyszenie „Przedsiębiorczość dla ekologii”.  

26.11 - odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów uchwał 

na XIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

26.11 - odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu wydania opinii 

Komisji dot. projektów uchwał na XIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawił Z-ca Burmistrza Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały Nr XVII/112/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r. 

w sprawie Statutu Gminy Krobia.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił A. Sarbinowski Pełnomocnik ds. zarzadzania 

kryzysowego. 

Uchwałę Nr XIII/96/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr XVII/112/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 lutego 2008 r.                         

w sprawie Statutu Gminy Krobia; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

b) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów  za wybitne osiągnięcia 

pozaszkolne.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił A. Sarbinowski Pełnomocnik ds. zarzadzania 

kryzysowego. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała : komisja obradowała 

w dniu 23.11.br i po zapoznaniu się z projektem uchwały  rozpatrując wnioski o przyznanie 

stypendiów uczniom członkowie komisji zaopiniowali jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XIII/97/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r.                              

w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów  za wybitne osiągnięcia 

pozaszkolne; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

c) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego zakładanych                                

i prowadzonych na terenie Gminy Krobia przez inne podmioty niż jednostki 

samorządu terytorialnego i ministrów oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystywania.  

Projekt uchwały i uzasadnianie przedstawiła  Kierownik  Referatu Oświaty i Spraw 

Społecznych A. Linowska. 

Radca prawny : treść tej uchwały nieznacznie odbiega o treści uchylanej uchwały. 

Konieczność jej podjęcia wynika z noweli do ustawy o systemie oświaty z lutego tego roku. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała : komisja obradowała 

w dniu 23.11.br i po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie komisji zaopiniowali 

jednogłośnie pozytywnie. 

K. Perdon : czy wzór rozliczenia jest  dokumentem stworzonym przez pracowników Urzędu 

czy dla wszystkich taki sam? 

A. Linowska : opracowano na podstawie wzoru, uaktualniony. 

Radca prawny : ten wzór to autorskie rozwiązanie.  

Uchwałę Nr XIII/98/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2015 r.                                    

w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/122/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                      

18 lutego 2008 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych     

i niepublicznych przedszkoli, szkół i innych form wychowania przedszkolnego zakładanych 

i prowadzonych na terenie Gminy Krobia przez inne podmioty niż jednostki samorządu 

terytorialnego i ministrów oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania                       

i wykorzystywania; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15  radnych. 
 

d) zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Śrem w sprawie powierzenia 

Gminie Śrem zadania publicznego związanego z zapewnieniem bezdomnym 

zwierzętom z terenu Gminy Krobia miejsca w schronisku dla zwierząt.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów                  

O. Musielak. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                  

w dniu 26.11.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XIII/99/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie 

zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Śrem w sprawie powierzenia Gminie 

Śrem zadania publicznego związanego z zapewnieniem bezdomnym zwierzętom z terenu 

Gminy Krobia miejsca w schronisku dla zwierząt; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 

radnych. 
 

e) wprowadzenia na terenie gminy Krobia opłaty targowej oraz określenia wysokości 

dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów                  

O. Musielak.  

Uchwałę Nr XIII/100/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie 

wprowadzenia na terenie gminy Krobia opłaty targowej oraz określenia wysokości 

dziennych stawek opłaty targowej i sposobu jej poboru; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 

radnych. 
 

f) ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości 

opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów                  

O. Musielak.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                  

w dniu 26.11.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

L. Bem : czy zapis § 4 pkt 8 jest prawidłowy, iż w przypadku   stwierdzenia   niesprawności 

parkomatu kierowca powinien wykupić bilet parkingowy w innym parkomacie.  Gdzie obcy 

ten mieszkaniec ma szukać tego parkometru, powinna być informacja  pod  jakim  numerem 
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należy zgłosić jego awarię.                                                                                                          

Burmistrz : w  mojej  ocenie   te  odległości  nie  są  duże  miedzy  parkometrami  w  naszej 

miejscowości. Poprzez przegłosowanie autopoprawki można wskazać inne rozwiązania                  

w tym zakresie, wskazane przez pana radnego. Te cztery parkomaty będzie obsługiwać 

jedna osoba i będzie możliwość udzielania wszystkich informacji o ich funkcjonowaniu.                 

Z treści uchwały musiałoby wynikać, że w przypadku awarii i zgłoszenia nie jest ponoszona 

opłata.                                                                                                                                                         

L. Bem : powinien być zapis jakie należy podjąć działania w przypadku awarii, można taką 

treść uzupełnić.                                                                                                                                                                                   

Przewodniczący Rady : uważam, że w centrum Krobi przy tak bliskich odległościach nie 

będzie problemu odnalezienia drugiego parkomatu. Nie widzę zasadności rozbudowania 

tego zapisu. Strefa będzie obowiązywać od wiosny przeszłego roku.                                                 

Uchwałę Nr XIII/101/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie 

ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłat 

dodatkowych oraz sposobu ich pobierania; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 

g)  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                  

w dniu 26.11.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XIII/102/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało15 radnych. 
 

h)  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                  

w dniu 26.11.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.   

Uchwałę Nr XIII/103/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało15 radnych. 
 

i)  określenia wzorów formularzy w podatku od nieruchomości,  podatku rolnym oraz 

podatku leśnym.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Uchwałę Nr XIII/104/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie 

określenia wzorów formularzy w podatku od nieruchomości,  podatku rolnym oraz podatku 

leśnym; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

j)  udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Pełnomocnik ds. zarzadzania kryzowanego                   

A. Sarbinowski.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu dzisiejszym i projekt 

uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Przewodniczący Rady : ile gmin będzie współfinansować tą budowę w roku 2016? 

Burmistrz : wszystkie obecne na spotkaniu samorządy deklarowały pomoc w tej inwestycji. 

Jeśli chodzi o zasięg terytorialny, to zaproponowano współfinansowanie tym gminom                     
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i powiatom, które będą w zasięgu lotniska.  Na dzień dzisiejszy wiedzy szczegółowej 

odnośnie  konkretnej partycypacji na poziomie uchwał kierunku budżetu nie mamy.  

Uchwałę Nr XIII/105/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało15 radnych. 
 

k) zmiany    Uchwały    Nr III/16/2014     Rady    Miejskiej    w    Krobi z  dnia                     

29 grudnia  2014 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krobia  na lata 2015 – 2025.  

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu dzisiejszym i projekt 

uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto większością głosów, 14 za, 1 wstrzymujący (P.Wajnert), 

głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr XIII/106/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie 

zmiany    Uchwały    Nr III/16/2014     Rady    Miejskiej    w    Krobi  z  dnia 27 grudnia  

2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 

2015 – 2025; przyjęto większością głosów, 14 za, 1 wstrzymujący (P.Wajnert), głosowało15 

radnych. 
 

l) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą złącznik nr 3 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu dzisiejszym i projekt 

uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr XIII/107/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 listopada 2015 r.                              

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2015; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało15 radnych. 
 

Ad. 9 Oświadczenie w sprawie wyrażenia sprzeciwu przeciwko objęciu ochrona złóż 

znajdujących się na terenie południowo – zachodniej Wielkopolski. 

Projekt oświadczenia przedstawił Pełnomocnik ds. zarzadzania kryzysowego                                 

A. Sarbinowski.  

Burmistrz : oświadczenie, które zostało państwu zaproponowane związane jest                               

z wczorajszym spotkaniem samorządowców powiatu rawickiego, gostyńskiego, 

krotoszyńskiego, kościańskiego i leszczyńskiego. Przybliżona została tematyka zarówno 

Białej Księgi, jej znaczenia i charakteru tego dokumentu, co mieści się w inicjatywie 

dyskusji nad tym co zawiera ta księga. Przybliżono kwestie zakresu zagrożeń przez 

naukowców z  UAM z Poznania, konsekwencji związanych z potencjalną eksploatacją 

złoża. Na tym spotkaniu po dyskusji zaproponowano dwie formy dokumentów, jeden to  

właśnie stanowisko rad poszczególnych gmin i powiatów, na których terenie występują 

złoża węgla brunatnego. Drugi, to wypracowanie merytorycznego stanowiska odnośnie 

Białej Księgi podpisany przez organy wykonawcze czyli starostów, wójtów i burmistrzów, 

na których terenie znajdują się złoża. Udział w spotkaniu i konferencji wzięli udział 

przedstawiciele stowarzyszenia Przedsiębiorcy dla ekologii. Również na spotkanie 
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organizowane 1 grudnia w Warszawie przez firmę THINK TANK, które w swoich 

założeniach ma przybliżyć możliwości rozwojowe południowo-zachodniej wielkopolski, 

ale w sensie merytorycznym patrząc na treści tam zawarte, pozycje programowe pomogą 

przybliżyć wizję prezentowaną przez firmę PAK Górnictwo S.A. W spotkaniu tym wezmą 

udział samorządy Gmin Krobia i Miejska Górka oraz p. Leszek Wenderski reprezentując 

stowarzyszenie Przedsiębiorcy dla ekologii. Również odbędzie się kolejna konferencja 

poświęcona Białej Księdze organizowana przez środowiska związane z organizacją 

KOPALNIA NIE działającej na obszarze legnickim i takie spotkanie odbędzie się 3 grudnia 

w Legnicy, na które jesteśmy zaproszeni wspólnie z Gminą Miejska Górka.     

Ad. 10 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015.  
Informacje przedstawiła Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska, 

stanowiące złącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Ad. 11 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnego H. Urbańskiego, to nie rozważaliśmy 

zamontowania progu zwalniającego na ul. Spokojnej, lecz przyjrzymy się temu. 

Odpowiadając na interpelację radnej P. Wajnert, jeśli chodzi o skutki po przebudowie drogi 

434 i brak reakcji na interpelację. Państwa interpelacje kierowane są do powiatu, 

województwa lub wg innej właściwości. Jeśli chodzi o kwestię kompetencji i to do kogo 

należy interweniować to oprócz tego, że jesteśmy członkami samorządu gminnego jesteśmy 

też członkami wspólnoty samorządowej na szczeblach powiatowym i wojewódzkim.  

Zadania realizowane przez samorząd wojewódzki wykonywane są przez jego organy i 

struktury administracyjne. Radni sejmiku wojewódzkiego także mają kompetencje składania 

interpelacji, jest również organ wykonawczy Województwa Wielkopolskiego, także jest 

Zarząd Województwa Wielkopolskiego oraz Wielkopolskie Zarząd Dróg Wojewódzkich w 

Poznaniu, który realizuje tego typu zadania.   Rozumiem, że z tej interpelacji wynika, że 

mam ją złożyć do Sejmiku, czy Zarządu Województwa. Są rożne wyobrażenia w jaki 

sposób państwo powinno działać, jak funkcjonować słuchając nowych posłów na Sejm 

można wywnioskować różne wyobrażenia czym jest państwo, co jest pod tymi pojęciami. 

Przypuszczam, że pojęcia o gminie też różne osoby inaczej rozumieją i rożne znaczenie 

temu przypisują. Chociażby nasza ostatnia ankieta dotycząca zapytując:  co to jest Gmina? 

Też to daje głęboką refleksję o tym co nasza młodzież, nasze dzieci słyszą w środowisku, od 

starszych, czy nauczycieli jak pojęcie Gmina jest dla nich zrozumiałe.   Samorząd gminny 

ma swoje kompetencje wg których działa. 

Odpowiadając na interpelację radnego L. Bema odnośnie zbiórki liści, to była to akcja 

jednorazowa, a jeśli będą takie potrzeby to należy zgłaszać do urzędu. W Krobi takie 

odpady można zawieźć do Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów prowadzonego przy SKR. 

Odnośnie kwestii wymiany chodników przy ul. Powst. Wlkp., Mickiewicza,                      

Św. Ducha, były to wymiany realizowane przy okazji w ramach uzgodnień z  firmą, która 

prowadziła budowę linii światłowodowej na terenie niektórych miejsc miasta                        

w formie odtworzenia chodników.  

Odpowiadając na interpelację radnego D. Szpruty :  po wymianie nawierzchni często się tak 

zdarza, że prędkość kierujących na drodze rośnie. Nie rozważaliśmy montowania na tym 

odcinku progu zwalniającego, przejrzymy się problemom ruchu w tym rejonie. 
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Odpowiadając na interpelację radnego J. Mikołajczaka dotyczącą naprawy drogi Rogowo - 

Chwałkowo, to sprawę skierujemy do zarządcy drogi. 

Odpowiadając na interpelację radnej G. Skrobały dotyczącą ograniczenia prędkości na 

wysokości szkoły w Nieparcie, to również przekazana zostanie wg właściwości do zarządcy 

drogi powiatowej.  

Odpowiadając na interpelację radnego K. Perdona wg mojej wiedzy wykonawca, który ma 

realizować budowę ścieżki rowerowej Krobia - Pudliszki, to ten sam, który wykonuje 

ścieżkę Gostyń - Grabonóg. Po zakończeniu tej inwestycji ma rozpocząć zadanie na drodze 

w Pudliszkach. Termin zakończenia określono na 20 grudnia.  

Odpowiadając na interpelację radnego L. Kubiaka odnośnie kwestii opłat śmieciowych, to 

w przyszłym tygodniu odbędzie się Zgromadzenie Związku, na którym przedstawiony 

zostanie wynik finansowy. 

Sprawa zbiornika retencyjnego w Rokosowie, to wg mojej wiedzy jego budowa miała 

rozpocząć się w 2015 roku. Patrząc na kwestie opóźnień związanych z uruchomieniem 

środków unijnych nowymi mechanizmami, to może to budzić wątpliwość na ten moment. 

Złożymy zapytanie do zarządu w Lesznie o informację w tym zakresie aby uzyskać 

ponowne   stanowisko.     

D. Walczak : firma Drog-Bud kończy budowę drogi w Grabonogu i w przyszłym tygodniu 

rozpoczną zadanie w naszej gminie. Termin zadania określono na koniec grudnia,                        

wg fachowców mróz w nocy nie uniemożliwi realizacji zadnia, a jeśli wystąpią opóźnienia 

to możliwe jest przepisanie jako wydatku niewygasającego w roku bieżącym.   

 

Ad. 12 Wolne głosy i wnioski.  

nie zgłoszono 

 

Ad. 13 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   


